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"Snelle regeling financiering diermeel
noodzakelijk"
nieuws

Boerenbondvoorzitter Noël Devisch heeft er dinsdag op aangedrongen dat de federale en
Vlaamse overheid gezamenlijk en snel een financiële regeling uitwerken voor de
vernietiging van het vleesbeendermeel.
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Boerenbondvoorzitter Noël Devisch heeft er dinsdag op aangedrongen dat de federale en Vlaamse
overheid gezamenlijk en snel een financiële regeling uitwerken voor de vernietiging van het
vleesbeendermeel.
"Momenteel gaat men blindweg te werk zonder duidelijkheid wie er gaat betalen. Het systeem zal
compleet vastlopen indien binnenkort niemand de eerste facturen wil betalen. De overheid moet de
kosten tijdens de eerste zes maanden prefinancieren in afwachting van een definitieve regeling",
aldus Devisch dinsdag op een persontmoeting in Leuven.
Het tot meel verwerkte dierlijk slachtafval mag als gevolg van een EU-beslissing sinds 1 januari
2001 voor een periode van zes maanden niet meer gebruikt worden in de dierenvoeding. Terwijl de
federale overheid en de EU de kosten op zich nemen van de verplichte BSE-tests voor alle
slachtrunderen van meer dan 30 maanden en van de opkoopregeling voor niet-geteste runderen
wordt de factuur voor het vernietigen van het dierenmeel doorgeschoven naar de gewestregeringen.
De Vlaamse regering lijkt niet bereid deze kosten te dragen. Vlaams Milieuminister Dua vorderde
recent in Gent opslagruimten om het dierenmeel voorlopig op te slagen.
Devisch herhaalde dat ook de boeren niet bereid zijn om te delen in de kosten. "Het gaat hier om een
maatregel die niets te maken heeft met de bescherming van de volksgezondheid, maar eerder met
herstel van consumentenvertrouwen. Waarom zouden wij moeten opdraaien voor deze nuttige
grondstof die na BSE-test geschikt is voor menselijke consumptie", aldus Devisch. De komende
dagen wil de voorzitter hierover met de slachthuizen en vleesverwerkers een gemeenschappelijk
standpunt wil innemen. Als "makkelijk te realiseren" oplossing schoof Devisch een lichte verhoging
van de BTW op vleeswaren naar voor. Het gaat hier echter om een federale taks.
De Boerenbondvoorzitter vroeg voorts dat de EU een regeling uitwerkt voor het van buiten de Unie
ingevoerde vlees zodat dit aan dezelfde normen beantwoordt als degene die binnenin gelden. Hij wil
ook dat de EU snel werk maakt van een financiële stimulans voor het telen van eiwithoudende



Webdesign by Who Owns The Zebra

© 2025 VILT vzw, all rights reserved |
Privacy policy
Copyright
Cookie Policy
Cookie instellingen aanpassen

gewassen zodat de Europese veehouders de invoer van deze producten die het vleesbeendermeel in
de dierenvoeding moeten gaan vervangen kan beperken. "We moeten vermijden dat we volgend jaar
in een nieuwe crisis verzeild geraken rond genetisch gemanipuleerde producten".
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